
Wyciąg z protokołu z XLV Sesji Rady Powiatu Ciechanowskiego z dnia 28 

marca 2022 roku 

PKT 9 

Interpelacje złożyli: 

Radna Kornatowska: „chciałam się dowiedzieć, ponieważ ja wiem, że nie dostaliśmy 

tych środków bo tutaj Pani Starosta mówiła odnoście wydatków związanych z 

opiekowaniem się Ukraińcami, ale to są takie procedury zapewne Pani Starosta 

podpisała umowę z Urzędem Wojewódzkim na środki i w tej chwili zgodnie  z 

zapotrzebowaniem te środki dotrą. Natomiast jeśli chodzi o, to już moje pytanie czy 

jakieś wsparcie w tym zakresie dostaliśmy z Urzędu Marszałkowskiego? 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Protokołowała: 

Marlena Nowotka 


